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Abstract (en)
[origin: ES8702573A1] In a cutting machine (1) comprising cutting heads (5) rotatably supported on a universally swivellable cutting arm (2) and
having arranged therein a gearing stage (7), supply of water is effected via the outer front disc (8) of the cutting head and the water flows via
passages provided within the interior of the main body (15) of the cutting head to nozzles provided at the circumference thereof. The water supply
flows via an essentially axial bore (12) into a cavity of the main body (15) of the cutting head and is passed from this cavity via passages (21, 22,
23) to the nozzles (FIGS. 1,2).

Abstract (de)
Bei einer Schrämmaschine (1) mit an einem allseits schwenkbaren Schrämarm (2) rotierbar gelagerten Schrämköpfen (5), in welchen eine
Getriebestufe (7) angeordnet ist, erfolgt die Wasserzuführung über die äussere Stirnscheibe (8) des Schrämkopfes und über Kanäle im Inneren
des Schrämkopfgrundkörpers (15) zu Düsen am Umfang desselben. Das Wasser gelangt über eine im wesentlichen axiale Bohrung (12) in einen
Hohlraum des Schrämkopfgrundkörpers (15) und wird aus diesem Hohlraum über Kanäle (21, 22, 23) zu den Düsen geleitet.
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